



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

December 8, 2020

Dear WCS Community,

### COVID Update

The Michigan Department of Health and Human Services (MDHHS) has extended the epidemic order that restricts indoor social gatherings and other group activities until December 20<sup>th</sup>, which also includes our athletics and extra-curricular activities. On a related note, we had one staff member at Carleton Middle School test positive for COVID-19 this week. Also, although school is not in-person, please continue to report any student cases of COVID-19 to WCS Pandemic Manager Jodi Duplay at 586-698-4564.

### Administration Building Relocation

As part of the final phase of our 2016 bond work, the WCS Administrative Offices, located at 31300 Anita Dr., in Warren, will be temporarily relocated to these two locations:

WCS Administration Building will move to:  
Angus Educational Center  
3180 Hein Drive, Sterling Heights, MI 48310

WCS Student Services & Registration will move to:  
Fillmore Elementary  
8655 Irving Drive, Sterling Heights, MI 48312

**Please note that ALL telephone numbers for these offices WILL NOT change during this temporary relocation, including the district switchboard at 1-888-4-WCSKIDS.**

To support our relocation, the current Administrative Offices will close to the public Friday, December 11, 2020, and will reopen in these new temporary locations Monday, January 4, 2021. The district will remain open according to our school calendar during this time.

As we approach the holiday season, I wish you all the best with your families. Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

8 كانون الأول/ديسمبر 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

### **تحديث COVID**

وقد مددت وزارة الصحة والخدمات الإنسانية في ولاية ميشيغان (MDHHS) النظام الوبائي الذي يقيد التجمعات الاجتماعية في الأماكن المغلقة وغيرها من الأنشطة الجماعية حتى 20 ديسمبر<sup>th</sup>، والتي تشمل أيضاً ألعاب القوى والأنشطة اللاصفية. على سعيد ذي صلة، كان لدينا موظف واحد في مدرسة كارلتون المتوسطة اختبار إيجابي لـ COVID-19 هذا الأسبوع. أيضاً، على الرغم من أن المدرسة ليست شخصية، يرجى الاستمرار في الإبلاغ عن أي حالات الطلاب من COVID-19 إلى WCS مدير جانحة جودي دوبلاي في 586-4564-698.

### **نقل مبنى الإدارة**

كجزء من المرحلة النهائية من أعمالنا في مجال السندات لعام 2016، سيتم نقل المكاتب الإدارية WCS، الواقعة في 31300 أنيتا الدكتور، في وارن، مؤقتاً إلى هذين الموقعين:

سينتقل مبنى إدارة WCS إلى:

مركز أنجوس التعليمي

3180 هاين درايف , مرتفعات ستيرلينج, MI 48310

سيتم نقل خدمات الطلاب والتسجيل إلى WCS:

فيلمور الابتدائية

8655 إرفينغ درايف , مرتفعات سترلينج, MI 48312

يرجى ملاحظة أن جميع أرقام الهواتف لهذه المكاتب لن تتغير خلال هذا النقل المؤقت، بما في ذلك لوحة تبديل المنطقة في **1-888-4-WCSKIDS**.

لدم نقلنا، ستغلق المكاتب الإدارية الحالية أبوابها للجمهور يوم الجمعة 11 ديسمبر 2020، وستعاد فتحها في هذه المواقع المؤقتة الجديدة الاثنين 4 يناير 2021. وستبقى المنطقة مفتوحة وفقاً لتقويم مدرستنا خلال هذا الوقت.

ونحن نقرب من موسم الأعياد، وأتمنى لكم كل التوفيق مع عائلاتكم. يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه المشرف